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Ärende 9: Konstgräs på Vistaskolans fotbollsplan - svar på medborgarförslag 

 

Vi ställer oss bakom kommunstyrelsens beslut att ta upp frågan om konstgräsplan i 
samband med utredning om skolor och förskolor i området. 
 
Vi vill särskilt påpeka att det vid en framtida utredning är viktigt att undersöka hur spridning 
av mikroplaster från en konstgräsplan kan förhindras. Nya generationer konstgräsplaner är 
bättre än tidigare med granulat, men även dessa slits med tiden ned och frigör mikroplaster 
till omgivningen. 
 
En förutsättning för att anlägga nya konstgräsplaner är att spridning av mikroplaster utreds. 
Förväntad spridning till omgivning samt via kläder/skor som tvättas till avloppsvatten ska 
redovisas. Endast om mycket låga nivåer kan säkerställas kan nya konstgräsplaner 
accepteras. 
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